
Protokół Nr XXXIII/33/16 

z sesji Rady Miejskiej w Staszowie, która odbyła się w dniu 27 października 2016 roku w sali

konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Staszowie.                `

W sesji wzięło udział 21 radnych na ogólną liczbę 21 radnych (lista obecności w załączeniu do

protokołu).

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy Staszów,

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów,

Pan Sławomir Mikula – Sekretarz Miasta i Gminy Staszów,

Pani Joanna Pokora – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów,

Kierownicy Wydziałów Urzędu Miasta i Gminy Staszów,

Prezesi, Dyrektorzy, Kierownicy jednostek podległych Gminie,

Sołtysi, Przewodniczący Rad Sołeckich i Zarządów Osiedli,

Zaproszeni goście, przedstawiciele mediów. 

Ad. 1

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie dokonał otwarcia sesji,

stwierdził quorum i powitał zebranych. Następnie przedstawił proponowany porządek obrad, który

przedstawiał się następująco:

1. Otwarcie sesji.

2. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 23 września 2016 roku.

3. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) dotacji  przedmiotowej  na 2016 rok dla Centrum Integracji  Społecznej w Staszowie –

samorządowego zakładu budżetowego – projekt nr 273/16,

b) wprowadzenia zmian w budżecie  Miasta  i  Gminy Staszów na 2016 rok – projekt nr

274/16,

c) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2016 – 2027 –

projekt nr 275/16,

d) wprowadzenia opłaty prolongacyjnej – projekt nr 276/16,

e) utraty mocy obowiązującej  Uchwały Nr  XLVIII/469/14  Rady Miejskiej  w Staszowie

z  dnia  27  lutego  2014  roku  w  sprawie  upoważnienia  Kierownika  Ośrodka  Pomocy

Społecznej  w  Staszowie  do  załatwienia  indywidualnych  spraw  z  zakresu  administracji

publicznej dotyczących zryczałtowanego dodatku energetycznego – projekt nr 277/16,

f) nadania odznaki okolicznościowej „Zasłużony dla Miasta” - projekt nr 278/16,

g) nadania odznaki okolicznościowej „Zasłużony dla Miasta” - projekt nr 279/16,
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h) nadania odznaki okolicznościowej „Zasłużony dla Miasta” - projekt nr 280/16,

i) nadania odznaki okolicznościowej „Zasłużony dla Miasta” - projekt nr 281/16,

j) nadania odznaki okolicznościowej „Zasłużony dla Miasta” - projekt nr 282/16,

k) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowych – projekt nr 269/16,

l) wyrażenia zgody na bezprzetargowe zbycie nieruchomości – projekt nr 271/16,

m)wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  w  drodze  przetargu  ustnego

nieograniczonego – projekt nr 272/16.

4. Interpelacje radnych.

5. Wolne wnioski i zapytania w tym:

-  informacja  z  realizacji  interpelacji  i  wniosków  zgłoszonych  na  sesji  Rady  Miejskiej

w Staszowie w dniu 31 sierpnia 2016 roku i 15 września 2016 roku.

6. Zamknięcie obrad sesji.

Po zapoznaniu z porządkiem obrad o zabranie głosu poprosił Burmistrz Miasta i Gminy Staszów

Leszek Kopeć, który wniósł o wprowadzenie do porządku posiedzenia projektu uchwały w sprawie

przekazania skargi do rozpatrzenia według właściwości – projekt nr 283/16. 

Innych uwag, wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. 

W związku z powyższym  Przewodniczący Rady Miejskiej  w Staszowie  Ireneusz Kwiecjasz

poddał pod głosowanie wniosek o zmianę porządku posiedzenia poprzez wprowadzenie pod obrady

wyżej wnioskowanego projektu uchwały.

Rada Miejska jednogłośnie przyjęła w/w wniosek (obecnych było 19 radnych).

Projekt uchwały nr 283/16 został wprowadzony w pkt  3 n) porządku posiedzenia.

Następnie  Rada  Miejska  jednogłośnie  przyjęła  porządek  obrad  z  uwzględnieniem  powyższego

wniosku (obecnych było 19 radnych).

Ad. 2

Radni  nie  mieli  uwag  do  protokołu  z  sesji  z  dnia  23  września 2016  roku  i  przyjęli

go  jednomyślnie (obecnych było 19 radnych).

Ad. 3 a

Pani  Joanna  Pokora  –  Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Staszów  zapoznała  z  projektem uchwały

w sprawie dotacji przedmiotowej na 2016 rok dla Centrum Integracji Społecznej w Staszowie –

samorządowego zakładu budżetowego – projekt nr 273/16.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XXXIII/262/16
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(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 b

Pani Joanna Pokora przedstawiła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie

Miasta i Gminy Staszów na 2016 rok – projekt nr 274/16.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XXXIII/263/16

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 c

Pani Joanna Pokora  zapoznała z projektem uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej  Prognozy

Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2016 – 2027 – projekt nr 275/16.

Radni nie podjęli dyskusji nad projektem uchwały.

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej  w Staszowie poddał pod głosowanie

projekt uchwały.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła 

Uchwałę Nr XXXIII/264/16

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 d

Pani  Anna Kwasek  –  Z-ca  Kierownika  Wydziału  Finansowego  ds.  dochodów  przedstawiła

projekt uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty prolongacyjnej – projekt nr 276/16.

Radny Jacek Piwowarski zwrócił się do Pani Anny Kwasek z prośbą o wyjaśnienie zebranym na

sesji  w  szczególności  sołtysom  skutków  finansowych  związanych  z  wprowadzeniem  opłaty

prolongacyjnej.

Odnosząc się do powyższego Z-ca Kierownika Wydziału Finansowego Anna Kwasek wyjaśniła,

iż przedmiotowa uchwała nie dokonuje zmian względem podatnika z uwagi, iż poprzedni przepis

stanowił, że opłata prolongacyjna wynosi 50 % stawki odsetek za zwłokę. Przypomniała, iż w 2005

roku  Rada  Miejska  w  Staszowie  podjęła  uchwałę,  w  której  ustaliła,  że  wysokość  opłaty

prolongacyjnej wyniesie 20 % stawki odsetek za zwłokę. Wyjaśniła, iż stawka odsetek za zwłokę

wynosi 8 %, czyli 8 % z 20 % obniżonej stawki odsetek za zwłokę daje wartość 1,6 %. Ponadto

dodała, iż w znowelizowanych przepisach mówi się, że opłata prolongacyjna jest równa obniżonej

stawce odsetek za zwłokę, która to stawka wynosi 4 %, czyli połowę stawki odsetek za zwłokę.

Wyliczając  4  % z  proponowanej  wysokości  opłaty prolongacyjnej  wynoszącej  40 % obniżonej

stawki odsetek za zwłokę daję nam to wartość 1,6 %. Wyjaśniła również, iż opłata prolongacyjna
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jest naliczana w sytuacji, gdy podatnik złoży wniosek o rozłożenie na raty lub odroczenie terminu

płatności podatków oraz zaległości podatkowych stanowiących dochód Gminy Staszów. 

Nie podjęto dalszej dyskusji.

Wobec powyższego projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XXXIII/265/16

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 e

Pani  Sylwia  Dyl  –  Kierownik  Wydziału  Spraw  Obywatelskich  i  Społecznych  zapoznała

z  projektem uchwały  w  sprawie  utraty  mocy obowiązującej  Uchwały  Nr  XLVIII/469/14  Rady

Miejskiej w Staszowie z dnia 27 lutego 2014 roku w sprawie upoważnienia Kierownika Ośrodka

Pomocy Społecznej  w Staszowie  do załatwienia  indywidualnych  spraw z zakresu  administracji

publicznej  dotyczących  zryczałtowanego  dodatku  energetycznego  –  projekt  nr  277/16.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 21 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XXXIII/266/16

(w załączeniu do protokołu).

 Ad. 3 f

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów  przedstawiła projekt uchwały

w sprawie nadania odznaki okolicznościowej „Zasłużony dla Miasta” - projekt nr 278/16.

Radni nie podjęli dyskusji nad projektem uchwały.

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie poddał pod głosowanie

projekt uchwały.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła 

Uchwałę Nr XXXIII/267/16

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 g

Pani Ewa Kondek zapoznała z projektem uchwały w sprawie nadania odznaki okolicznościowej

„Zasłużony dla Miasta” - projekt nr 279/16.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 21 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XXXIII/268/16
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(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 h

Pani  Ewa  Kondek  odczytała  projekt  uchwały  w  sprawie  nadania  odznaki  okolicznościowej

„Zasłużony dla Miasta” - projekt nr 280/16.

Radni nie podjęli dyskusji nad projektem uchwały.

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie poddał pod głosowanie

projekt uchwały.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 21 radnych) podjęła 

Uchwałę Nr XXXIII/269/16

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 i

Pani Ewa Kondek  przedstawiła  projekt  uchwały w sprawie nadania  odznaki  okolicznościowej

„Zasłużony dla Miasta” - projekt nr 281/16.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 21 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XXXIII/270/16

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 j

Pani Ewa Kondek zapoznała z projektem uchwały w sprawie nadania odznaki okolicznościowej

„Zasłużony dla Miasta” - projekt nr 282/16.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 21 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XXXIII/271/16

(w załączeniu do protokołu).

 Ad. 3 k

Pani  Maria  Malczyk  –  Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami,  Geodezji

i Rolnictwa przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości

gruntowej – projekt nr 269/16.

Radni nie podjęli dyskusji nad projektem uchwały.

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie poddał pod głosowanie

projekt uchwały.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 21 radnych) podjęła 
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Uchwałę Nr XXXIII/272/16

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 l

Pani  Maria  Malczyk zapoznała  z  projektem  uchwały  w  sprawie   wyrażenia  zgody  na

bezprzetargowe zbycie nieruchomości – projekt nr 271/16.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 21 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XXXIII/273/16

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 m

Pani  Maria  Malczyk  odczytała  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż

nieruchomości w drodze przetargu ustnego nieograniczonego – projekt nr 272/16.

Nie podjęto dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 21 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XXXIII/274/16

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 3 n

Pan Sławomir Mikula  – Sekretarz  Miasta i  Gminy Staszów  zapoznał  z  projektem uchwały

w sprawie przekazania skargi według właściwości – projekt nr 283/16.

Radni nie podjęli dyskusji nad projektem uchwały.

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie poddał pod głosowanie

projekt uchwały.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 21 radnych) podjęła 

Uchwałę Nr XXXIII/275/16

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4

Interpelacje radnych.

Interpelację na piśmie złożył radny Tomasz Otrębski, która dotyczyła naniesienia oznakowania na

jezdni przejścia dla pieszych z kompletnym oznakowaniem pionowym zgodnie z instrukcją znaków

i sygnałów drogowych na ulicy Konstytucji 3-go Maja w Staszowie przed bramką wejściowo –

wyjściową. Radny dodał, iż aby przedmiotowe przejście dla pieszych spełniało swoje znaczenie

winno się zamontować balustrady na odcinku co najmniej 20 m. przy krawędzi jezdni od bramki
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w kierunku północnym. 

Ad. 5

W  wolnych  wnioskach  i  zapytaniach  głos  zabrał  radny  Bonifacy  Wojciechowski,  który

przypomniał o sprawie poruszonej przez niego początkiem roku w kwestii zamontowania 2 słupów

energetycznych  oświetlenia  ulicznego  przy  bloku  ulicy  Kilińskiego  6  w  Staszowie.  Dodał,  iż

Spółdzielnia Mieszkaniowa w Staszowie, będąca właścicielem terenu, na którym planowany jest

montaż  słupów,  zainteresowana jest  w partycypacji  w kosztach  realizacji  tego przedsięwzięcia.

Nadmienił, iż z odpowiedzi uzyskanej w sprawie od Burmistrza w marcu br. wynika, iż Gmina

Staszów prowadzi w tej  kwestii  rozmowy z władzami Spółdzielni Mieszkaniowej w Staszowie,

jednak sprawa ta nie została zrealizowana do chwili obecnej. Zwrócił się więc z zapytaniem do

Burmistrza, czy w najbliższym czasie będzie możliwa realizacja tego przedsięwzięcia. 

Następnie głos zabrał radny Dominik Rożek, który pełni funkcję Wice Prezesa Zarządu Lokalnej

Grupy Działania”Białe Ługi”. Radny poinformował zgromadzonych, iż Lokalna Grupa Działania

„Białe  Ługi”  ogłasza  nabór  wniosków  i  zaprasza  do  składania  wniosków  o  dofinansowanie

projektów ze środków Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich 2014 – 2020 na przedsięwzięcie:

„Organizacja  wydarzeń  kulturalnych  na  obszarze  LGD  z  wykorzystaniem zasobów  obszaru”  -

konferencje,  szkolenia,  warsztaty,  spotkania,  festyny,  akcje  społeczne  z  możliwym

dofinansowaniem kosztów kwalifikowanych do poziomu 80 %. 

- alokacja konkursu: 300 000 zł,

- wartość dofinansowania operacji” od 10 000 zł do 40 000 zł,

Ponadto poinformował, iż w dniu 7 listopada 2016 roku w godzinach od 12:30 do 16:00 w tut.

Urzędzie Miasta i Gminy w Staszowie odbędzie się spotkanie informacyjno – doradcze w zakresie

projektu.  O wsparcie mogą ubiegać się: osoby fizyczne, osoby prawne z wyłączeniem jednostek

sektora  finansów  publicznych  z  terminem  składania  wniosków  od  dnia14.11.2016  r.  do  dnia

09.12.2016 r.

Radny Jacek Piwowarski  poinformował zgromadzonych, iż Krajowe Stowarzyszenie Sołtysów

nawiązało współpracę z Międzynarodowym Centrum Targowo – Kongresowym PTAK WARSAW

EXPO w celu organizacji wydarzeń jakim są Centralne Targi Rolnicze. Centralne Targi Rolnicze

odbędą się w dniach 25-27 listopada 2016 r. w Nadarzynie /k. Warszawy. Radny dodał, iż wyjazd

będzie organizowany przez tut. Urząd w związku z czym zwrócił się do zgromadzonych na sesji,

głównie sołtysów o uczestnictwo w tym wydarzeniu i zapisy na wyjazd. 

Ad. 5

W  wolnych  wnioskach  i  zapytaniach Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Staszów  Leszek  Kopeć

przedłożył Wysokiej Radzie  informację z realizacji interpelacji i wniosków zgłoszonych na sesji
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Rady Miejskiej w Staszowie w dniu 31 sierpnia 2016 roku i 15 września 2016 roku (informacja

w załączeniu do protokołu). 

Ponadto odniósł się do rozmów przeprowadzonych podczas posiedzenia połączonych Komisji Rady

Miejskiej  w  Staszowie  w  zakresie  propozycji  radnego  Piotra  Mazura  o  poszerzenie  grona

„Zasłużonych dla Miasta” o osobę Pana Stanisława Ratusznika i stwierdził, iż do propozycji tej się

jak najbardziej  się  przychyla.  Zaproponował,  aby podjąć  stosowną uchwałę  w tym zakresie  na

kolejnej sesji Rady Miejskiej w Staszowie. Następnie odniósł się do zapytania radnego Bonifacego

Wojciechowskiego w zakresie zamontowania słupów energetycznych oświetlenia ulicznego przy

bloku ulicy Kilińskiego 6 w Staszowie. Poinformował radnego, iż zadanie to do chwili obecnej nie

zostało  zrealizowane  z  uwagi  na  fakt,  iż  firma  zajmująca  się  montażem  baterii  słonecznych

odstąpiła od ich montażu przy bloku Kilińskiego 6 z uwagi na zbyt niskie nasłonecznienie terenu.

Z  tego  też  względu  obecnie  prowadzone  są  uzgodnienia  z  PGE  Dystrybucja  S.A.,  Rejon

Dystrybucji Energii w Staszowie w celu określenia warunków do zamontowania słupów do sieci

ogólnej, po uzyskaniu których Gmina Staszów przystąpią do realizacji zadania. 

Ad. 6

Pan Ireneusz Kwiecjasz podziękował za udział w sesji, po czym zamknął jej obrady. 

Na tym protokół zakończono.

      Czas trwania sesji od godz.1215 do godz.1330.

       Przewodniczący
Protokołowała:            Rady Miejskiej w Staszowie        

A. Janicka            ( - ) Ireneusz Kwiecjasz
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